畢業證書

（○○）○○畢字第○○○○號 
學生 ○○○ 民國○○○年○○月○○日生  在本校綜合高中○○○○學程修業期滿成績及格准予畢業依高級中學法之規定給予高級中學畢業證書

 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日
Diploma
Certificate Number(year)○○○○
This Comprehensive High School Diploma is awarded to (Student’s name), born on the (day) day of (month),(year), who has satisfactorily completed the Course of Study in the Department of (Department title) as prescribed by the Senior High School Law.  It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) day of (month), (year). 
(School Title)

(Principal’s signature)
Principal
畢業證書

（○○）○○畢字第○○○○號 
學生 ○○○ 民國○○○年○○月○○日生  在本校綜合高中○○○○、○○○○學程修業期滿成績及格准予畢業  依高級中學法之規定給予高級中學畢業證書

 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Diploma

Certificate Number(year)○○○○
This Comprehensive High School Diploma is awarded to (Student’s name), born on the (day) day of (month),(year), who has satisfactorily completed the Course of Study in the Departments of (Department title A and Department title B) as prescribed by the Senior High School Law.  It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) day of (month), (year). 
(School Title)

(Principal’s signature)
Principal
畢業證書


（○○）○○畢字第○○○○號 
學生 ○○○ 民國○○○年○○月○○日生  在本校綜合高中修業期滿成績及格准予畢業  依高級中學法之規定給予高級中學畢業證書

 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Diploma

Certificate Number(year)○○○○
This Comprehensive High School Diploma is awarded to (Student’s name), born on the (day) day of (month),(year), who has satisfactorily completed the Course of Study as prescribed by the Senior High School Law.  It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) day of (month), (year). 
(School Title)

(Principal’s signature)
Principal
補發證明書

（○○）○○字第○○○○號 
○○○國民身分證統一編號：○○○○○民國○○年○○月○○日生ˉ於○○年畢業於本校普通科ˉ茲據其申明原發證書遺失ˉ依照規定手續申請證明畢業資格屬實特予證明
 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Replacement Diploma
Certificate Number: (year)○○○○
This document, in replacement of the original document that was declared and verified to have been lost, is issued to certify that (Student Name), born on the (day ) day of (month), (year), ROC ID Card No. (______), has completed all required courses. 　It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) of (month), (year).
(School Title)

(Principal’s signature)

Principal
補發證明書

（○○）○○字第○○○○號 
○○○國民身分證統一編號：○○○○○民國○○年○○月○○日生ˉ於○○年畢業於本校○○○○科ˉ茲據其申明原發證書遺失ˉ依照規定手續申請證明畢業資格屬實特予證明
 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Replacement Diploma
Certificate Number: (year)○○○○
This document, in replacement of the original document that was declared and verified to have been lost, is issued to certify that (Student Name), born on the (day ) day of (month), (year), ROC ID Card No. (______), has completed all courses required to graduate from the Department of (Department title).  It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) of (month), (year).
(School Title)

(Principal’s signature)

Principal
補發證明書

（○○）○○字第○○○○號 
○○○國民身分證統一編號：○○○○○民國○○年○○月○○日生ˉ於○○年畢業於本校綜合高中○○○○、○○○○學程ˉ茲據其申明原發證書遺失ˉ依照規定手續申請證明畢業資格屬實特予證明
 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Replacement Diploma
Certificate Number: (year)○○○○
This document, in replacement of the original document that was declared and verified to have been lost, is issued to certify that (Student Name), born on the (day ) day of (month), (year), ROC ID Card No. (______), has completed all courses required to graduate from the Departments of (Department title A and Department title B). It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) of (month), (year).
(School Title)

(Principal’s signature)

Principal
補發證明書


（○○）○○字第○○○○號 
○○○國民身分證統一編號：○○○○○民國○○年○○月○○日生ˉ於○○年畢業於本校綜合高中○○○○學程ˉ茲據其申明原發證書遺失ˉ依照規定手續申請證明畢業資格屬實特予證明
 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Replacement Diploma
Certificate Number: (year)○○○○
This document, in replacement of the original document that was declared and verified to have been lost, is issued to certify that (Student Name), born on the (day ) day of (month), (year), ROC ID Card No. (______), has completed all courses required to graduate from the Department of (Department title).  It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) of (month), (year).
(School Title)

(Principal’s signature)

Principal
補發證明書

（○○）○○字第○○○○號 
○○○國民身分證統一編號：○○○○○民國○○年○○月○○日生ˉ於○○年畢業於本校綜合高中ˉ茲據其申明原發證書遺失ˉ依照規定手續申請證明畢業資格屬實特予證明
 【學校全銜】 校長 ○○○

中華民國○○○年○○月○○日

Replacement Diploma
Certificate Number: (year)○○○○
This document, in replacement of the original document that was declared and verified to have been lost, is issued to certify that (Student Name), born on the (day ) day of (month), (year), ROC ID Card No. (______), has completed all required courses.  It is given in Taiwan, Republic of China, this (day) of (month), (year).
(School Title)

(Principal’s signature)

Principal



貼相片處


加蓋鋼印





單一學程範例





雙學程範例








貼相片處


加蓋鋼印





無主修學程範例








貼相片處


加蓋鋼印





高中範例








貼相片處


加蓋鋼印





高職範例








貼相片處


加蓋鋼印





綜高雙學程範例








貼相片處


加蓋鋼印





綜高單一程範例





綜高無主修學程範例








貼相片處


加蓋鋼印








